

STATEMENT OF SERVICE DURING THE WARRANTY PERIOD

09.09.2020

TO THE TENDER COMMISSION PRESIDENCY of
MAYORALTY OF CHISINAU MUNICIPALITY

Chisinau

We, as BMC Otomotiv Sanayi ve Ticaret A.Ş., have participated in your "Buses for I.M. "Urban Bus Park" tender with the tender number "ocds-b3wdp1-MD-1595492839263" as a Tenderer. We hereby declare that the service throughout warranty period will be provided at our own expense, according to the regulations of BMC Otomotiv Sanayi ve Ticaret A.Ş, such as exchange of lubricants, filters, belts, other necessary parts and consumables (the estimated average annual mileage of a bus will be 80,000 km) and the service of air conditioners.

We hereby accept and undertake to fulfill warranty conditions, development of service activities and remediation of bus malfunctions within scope of warranty conditions in an authorized service center; SC "DENIAUTO" SRL located at "sos. Muncesti 121A, 2005, Chisinau, Republic of Moldova". We hereby also accept and undertake to keep sufficient stock of parts and materials on our own account including consumables necessary for the repair of malfunctions.

Your Sincerely.

In the Capacity of
Group Director of Commercial Vehicles Sales and After Sales Services

SEDAT ÇINAR



OTOMOTİV SAN. ve TİC. A.Ş.

DECLARATIE DE DESERVIRE IN PERIOADA DE GARANTIE

09.09.2020

CATRE PREȘEDINȚA COMISIEI DE OFERTE A

PRIMARIA MUNICIPIULUI CHISINAU

Chișinău

Noi, BMC Otomotiv Sanayi ve Ticaret A.Ş., am participat la licitația dvs. „Autobuze pentru IM,, Urban Bus Park ”cu numărul de licitație,, ocds-b3wdp1-MD-1595492839263 ” ca ofertant. Declarăm, prin prezenta, că vom asigura pe cheltuiala proprie pe toată perioada de garanție, deservirea autobuzelor conform normativelor, BMC Otomotiv Sanayi ve Ticaret A.Ş. : schimbul materialelor lubrefiante, filtre, curele, deservirea aparatelor de aer condiționat, alte piese și materiale consumabile necesare (parcursul mediu anual estimativ al unui autobuz va fi de 80.000 km). BMC Otomotiv Sanayi ve Ticaret A.Ş. va asigura desfășurarea activităților de service și de remediere a defecțiunilor autobuzelor ce cad sub regulile garanției într-un centru de service autorizat pe teritoriul municipiului Chișinău la SC “DENIAUTO” SRL , la adresa: sos. Muncesti 121A, 2005-Chisinau, Republica Moldova” sau va instrui din cont propriu personalul si va autoriza I.M. "Parcul Urban de Autobuze" ; va asigura din cont propriu, un stoc suficient de piese și materiale, inclusiv consumabile necesare pentru activitatea de remediere a defecțiunilor.

În calitate de

Director de grup pentru vânzări de vehicule comerciale și servicii post-vânzare

SEDAT ÇINAR


OTOMOTIV SAN. VE TIC. A.Ş.

ЗАЯВЛЕНИЕ ОБ ОБСЛУЖИВАНИИ В ТЕЧЕНИЕ ГАРАНТИЙНОГО ПЕРИОДА

09.09.2020

ПРЕДСЕДАТЕЛЬСТВУ ТЕНДЕРНОЙ КОМИССИИ,

ПРИМЭРИЯ МУНИЦИПИЯ КИШИНЭУ

Кишинёв

Мы, как BMC Otomotiv Sanayi ve Ticaret A.Ş., участвовали в вашем тендере «**Новые автобусы для М.П Городской Автобусный Парк**» с номером тендера «ocds-b3wdp1-MD-1595492839263» в качестве участника тендера. Настоящим мы заявляем, что техническое обслуживание в течение всего гарантийного срока будет предоставляться за наш счет, в соответствии с правилами BMC Otomotiv Sanayi ve Ticaret A.Ş, такими как замена смазочных материалов, фильтров, ремней, других необходимых деталей и расходных материалов (ориентировочный средний годовой пробег автобуса составит 80 000 км) и обслуживание кондиционеров.

Настоящим мы также принимаем и обязуемся выполнять гарантийные условия, разработку сервисных мероприятий и устранение неисправностей автобуса в рамках гарантийных условий в авторизованном сервисном центре; Компания SC "DENIAUTO" SRL, расположенная по адресу 'шоссе - Munceşti 121A, 2005, Кишинев, Республика Молдова'. Настоящим мы также принимаем и обязуемся за наш счет сохранить достаточный запас запчастей и материалов, включая расходные материалы, необходимые для устранения неисправностей.

Искренне Ваш.

*In the Capacity of**Group Director of Commercial Vehicles Sales and After Sales Services*

SEDAT CINAR

OTOMOTIV SAN. ve TIC. A.Ş.